
GCAT ROME VIP TABLE SALES OFFERING PROCESS

• 1st & 2nd row tables will be sold through an offering process.
• Through this process, you will have the privilege to choose the location of your 
table in the venue.
• You can submit your offer by contacting the WhatsApp number +974 3367 3959
• All offers should be received in writing only. No verbal offers will be accepted.
• Please ensure that the zone number and the row number are clearly marked on 
your WhatsApp message. 

Zone A Zone B
•	 1st row comprises of  28 tables, with 8 seats 
per table. 

•	 2nd row comprises of 26 tables, with 8 seats 
per table.

•	 The starting price for the 1st row tables is 
QAR40,000 including VAT

•	 The starting price for the 2nd row tables is 
QAR20,000 including VAT

•	 1st row comprises of  6 tables, with 8 seats 
per table. 

•	 The starting price for the 1st row tables is 
QAR20,000 including VAT

• All prices are in Qatari Riyals
• 21% VAT is included on all prices & offers.
• You can place an offer for only one table per row to ensure that all bidders get 
a chance to obtain a table at the show.
• The offering process will be open as follows: 

1st & 2nd Row offering process

Beginning
4th of August at 08:00 AM GMT 

Closing
7th of August at 11:00 PM GMT.



• If you require information regarding counter offers you are entitled to message the WhatsApp 
number and ask for more information.
• Once the offering process is closed you can no longer place any more offers.
• WhatsApp technology will allow us to record the time the offer was received as well as the valid-
ity of the offer. 
• The person with the highest offer has the priority to choose first the location of their table and 
purchase it at the price offered. 
• The tables will be allocated following the sequence from high to low offers, in conjunction with 
the time that each offer was received. Each participant will have the option to choose the table of 
their preference depending on availability.
• If the participant chooses a table that is already purchased by another participant, the organizer 
will offer the next available best option for the participant to choose from. If the participant rejects 
the offer, the table will be released for online purchase.
• If the same offer is received by 2 participants, the participant who shared the offer first will re-
ceive the right to choose the preferred location first.
• Should you be interested in purchasing additional tables, please visit our online booking platform 
www.gcarabianstour.com 
• All tables situated on the 3th row will be sold through our online platform, www.gcarabianstour.com, and 

will begin on the 20th of August 2024 at 07:00 PM GMT. These tables can accommodate 8 persons.

Cancellation / Refund Policy:
• Any table payment cancellation made within 4 days prior to the show is non-refundable.



إجراءات بيع طاولات بطولة جولة الجياد العربية بمدينة "روما" بايطاليا

- سيتم بيع تذاكر طاولات الصف الأول و الثاني والثالث من خلال عملية العروض المالية.
ــه فــي  ــار موقــع طاولت ــة فــي اختي ــه الاولوي ــة، فــإن صاحــب اعلــى عــرض لدي - مــن خلال هــذه العملي

الــمكان
- يمكنك تقديم عرضك عبر الواتساب على الرقم 0097433673959  

- يجب استلام جميع العروض كتابيا فقط، ولن يتم قبول أي عروض شفهية.
- يرجى التأكد من كتابة رقم المنطقة ورقم الصف في رسالتك عبر الواتساب.

B المنطقة A المنطقة

يحتوي الصف الأول على 6 طاولة، مع 8 مقاعد 	•
لكل طاولة.

 سعر البدء لطاولات الصف الثاني هو 20,000 	•
ريال قطري. 

يحتوي الصف الأول على 28 طاولة، مع 8 مقاعد 	•
لكل طاولة. 

يحتوي الصف الثاني على 26 طاولة، مع 8 مقاعد 	•
لكل طاولة.

سعر البدء لطاولات الصف الأول هو 40,000 ريال 	•
قطري. 

سعر البدء لطاولات الصف الثاني هو 20,000 ريال 	•
قطري. 

- جميع الأسعار بالريال القطري.
-  جميع الأسعار شاملة ضريبة القيمة المضافة بنسبة 21%.

- يمكنــك تقديــم عــرض لطاولــة واحــدة فقــط لــكل صــف لتوفيــر فرصــة للجميــع للحصــول علــى طاولــة 
ـفـي البطوـلـة

- ستكون عملية الطرح حسب الجدول التالي:

بيع طاولات الصف الأول والثاني

يبدأ
4 اغسطس، 8 صباحا بتوقيت غرينتش

ينتهي
7 اغسطس، 11 مساءًً بتوقيت غرينتش



- فــي حالــة الرغبــة لمعرفــة أعلــى مبلــغ تــمّّ تقديمــه، فيحــق لــك إرســال رســالة نصيــة عبــر الواتســاب وطلــب مزيــد مــن 
المعلوـمـات

- بمجرد إغلاق عملية الطرح، لن يُُقبل تقديم عروض أخرى.
- ستسمح لنا تقنية الواتساب بتسجيل وقت استلام العرض بالإضافة إلى صلاحية العرض. 

- لصاحب أعلى عرض الأولوية في اختيار موقع طاولته أولا وشرائه بالسعر المعروض. 
- ســيتمّّ تخصيــص الطــاولات وفقــا للتسلســل مــن العــرض الأعلــى إلــى العــرض الأدنــى بالتزامــن مــع الوقــت الــذي تــمّّ 

فـيـه اـسـتلام كل ـعـرض، وـسـيكون ـلـكل مـشـارك خـيـار اختـيـار الطاوـلـة الـتـي يفضلـهـا حـسـب التواـفـر
- إذا اختــار المشــارك طاولــة تــمّّ شــراؤها مــن قبــل مشــارك آخــر، فســيقدم المنظــم الخيــار الأفضــل التالــي المتــاح 

للمــشارك للاختــيار، وإذا رــفض المــشارك الــعرض، فــسيتمّّ ــعرض تــلك الطاوــلة عــبر الإنترــنت
- إذا تــم اســتلام نفــس العــرض مــن قبــل 2 مشــاركين، فســيحصل المشــارك الــذي ارســل العــرض أولا علــى الحــق فــي 

اختـيـار الموـقـع المفـضـل أولا
- إذا كنــت مهتمــا بشــراء طــاولات إضافيــة غيــر تلــك التــي تــم شــراؤها مــن خلال نظــام العــروض، فيرجــى زيــارة منصــة 

 www.gcarabianstour.com الحجــز عبــر الإنترنــت
- ستبدأ المبيعات عبر الإنترنت في 20 اغسطس 2024 الساعة 19:00 مساءًً بتوقيت غرينتش.

- سيتم بيع جميع الطاولات الموجودة في الصف الثالث من خلال منصتنا عبر الإنترنت.
- الطاولة الموجودة في الصف الثالث تتسع لـ 8 أشخاص.

سياسة إلغاء الحجز واسترجاع المبلغ
- اي عمليــة إلغــاء لحجــز مدفــوع خلال الاربعــة ايــام التــي تســبق للبطولــة ســيتعذر علــى المشــتري اســترجاع المبلــغ 

المدــفوع


